
 

 

 
 
 
Aan: college van B&W 
Van: fractie VVD, Willem Loupattij 
Betreft: vragen financiële situatie Jarabee 
 
 
Geacht college, 
 
In de Tubantia van vrijdag 23 mei lazen we dat een jeugdhulpaanbieder gered was van 
faillissement. In de editie van 9 juni lezen we een alarmerend bericht over de financiële 
situatie van Jarabee waarbij de continuïteit van de zorg aan kwetsbare kinderen in gevaar 
is.  
 
De factie van de VVD stelde in 2019 vragen over de financiële situatie van Ambiq. Eind 
2022 zijn er vragen gesteld aan het college over de financiële situatie van de Twentse 
Zorgcentra. Op 31 januari werd in de beantwoording van deze vragen gesteld dat het 
college de situatie bij de aanbieders nauwlettend in de gaten houdt. De fractie van de VVD 
maakt zich hier ernstige zorgen over de financiële situatie van aanbieders en heeft de 
volgende vragen: 
 

1. Op welke wijze heeft het college de financiële situatie nauwlettend in de gaten 
gehouden bij Jarabee? 

2. Hoe kan een organisatie als Jarabee in een lopend begrotingsjaar met een door de 
RvT goedgekeurde begroting, halverwege het jaar zo enorm in de problemen komen 
dat de  continuïteit van zorg in gevaar is? 

3. Jarabee geeft aan dat de oorzaak van de financiële problemen het lage tarief is dat 
zij ontvangt. Wanneer was u hiervan op de hoogte en op welke wijze zijn hier 
gesprekken over gevoerd? Wat was de conclusie hiervan van de gemeente Almelo? 

4. Is Jarabee de enige met het tarief waardoor zij nu, naar eigen zeggen, in nood komt? 
Welke andere instellingen hebben zich gemeld dat het tarief onder de kostprijs is 
waardoor ze nu ook in zwaar weer kunnen komen? 

5. Voor hoeveel Almelose kinderen staat de continuïteit van zorg nu onder druk? Bij 
Jarabee en/of andere aanbieders? Op welke wijze houdt het college deze partijen 
nauwlettend in de gaten? 

6. Wat gebeurt er als Jarabee omvalt, met de kinderen in zorg? En welk tarief wordt er 
dan voor deze zorg betaald? 

7. Op welke wijze worden ouders door de gemeente geïnformeerd? 
8. Op welke wijze worden andere betrokken instellingen geïnformeerd over de situatie 

van Jarabee en de consequenties? 
9. Op welke wijze heeft de gemeente Almelo financieel bijgesprongen in de situatie van 

Jarabee en wat zijn hierbij de risico’s als Jarabee toch failliet gaat? 
10. Welke oorzaken liggen er ten grondslag aan de financiële te korten en vanaf welk 

moment is dit besproken met het college?  
 
Woordvoerder 
 
Willem Loupattij  
Raadslid VVD 


